
扭王字块防浪护岸模具 防浪块模具专属定制

产品名称 扭王字块防浪护岸模具 防浪块模具专属定制

公司名称 保定韬秋模具销售有限公司

价格 500.00/吨

规格参数 品牌:韬秋
型号:可定制
产地:河北保定

公司地址 莲池区七一东路2861号园中苑小区东1号楼10号
底商

联系电话  13503325533

产品详情

扭王字块防浪护岸模具 防浪块模具专属定制  防浪护岸模具没有具体的尺寸规格，可以根据适用环境
的不用和施工方法、施工条件的不同进行防浪石护岸模具的定制。防浪石模具防浪块模具不适合定制大
尺寸的，如果尺寸太大的话工人的安装和拆卸都会不方便。将准备好的模具组装好然后整体的刷上油，
一方面刷油是方便脱模操作，另一方面就是可以避免让模具与混凝土和水泥进行直接的接触。大家都是
到这两种建筑材料都是使用淡水进行调制的，钢模具如果长时间的接触水的话就会加速老化的过程。刷
上油相当于给防浪石模具防浪块模具穿上一件隐形的外衣。然后将泥浆缓缓的倒进模具中去。使用铁棍
搅动一下让原料更好的分布在模具里面。使用大功率的振动棒震动模具将在灌浆的时候产生的气泡排出
去，让制作出来的防浪石更加的美观，而且实用性也会增加。经过七到九个小时的晾晒风干就可以进行
脱模了，使用完的模具一定要清理干净，因为这种防浪石模具是可以持续循环使用的。

There is no specific size specification for the wave-proof revetment mould, and the wave-proof revetment mould can
be customized according to the different applicable environment, construction methods and construction
conditions.The anti-wave block mould is not suitable for custom-made large size. If the size is too large, it will be
inconvenient for workers to install and disassemble.Assemble the prepared mold and apply oil to the whole. On the
one hand, oiling is convenient for demoulding operation, and on the other hand, it can avoid direct contact between
the mold and concrete and cement.Everyone knows that these two building materials are prepared with fresh water. If
the steel mold is exposed to water for a long time, it will accelerate the aging process.Applying oil is equivalent to
putting an invisible coat on the wave-breaking block mould of the wave-breaking stone mould.Then pour the mud
slowly into the mold.Use an iron rod to stir a bit to better distribute the ingredients in the mold.The use of high-power
vibrating rods to vibrate the mold will discharge the bubbles generated during grouting, so that the produced wave-
resistant stone will be more beautiful and practical.After seven to nine hours of air-drying, the mold can be demolded.
The used mold must be cleaned up, because this kind of anti-wave stone mold can be continuously recycled.
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